
Van: 
“Marianne 

Kragting-de 
Groot" 

Verzonden: 
woensdag 

23 november 2022 09:52 

Aan: 
EN le 

staphorst.nl= 

Onderwerp: 

Re: Onderzoek 

Bijlage(n): 
image00l.png 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Eens, 

Rust bewaren 
en 

eerst 
afpellen 

en 
dan de 

opdracht formuleren, geld regelen 

en 
offertes 

opvragen. 

Vanuit 
(de 

adviseur van het 
burgemeestersgenootschap) 

kwam ook de 
suggestie 

van Radar 
advies, 

en ESS 

naar voren. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Verstuurd vanaf 
mijn 

iPad 

Met 

vriendelijke groet, 

Marianne 

Kragting-de 

Groot 

Gemeentesecretaris 

Op 

23 
nov. 

2022 
om 09:40 heeft 

MR @staphorst.nl= 

het 
volgende geschreven: 

m 

Hoi 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Ik neem het mee naar het 
kernteamoverleg. Zojuist 

ook 
nog 

met 
hierover 

gesproken, 
er 

liggen 

persvragen 
van de Stentor. 

Er moet inderdaad iemand 
ambtelijk ondersteuning 

leveren 
bij 

dit onderzoek. Dat heb ik eerder 
gedaan 

in 

Coevorden, 
toen deed 

genoemde partij 
RadarAdvies onderzoek. Dus daar heb ik 

ervaring 
mee. 

We 
moeten eerst 

in de driehoek 
bepalen 

hoe breed dit onderzoek 
moet 

zijn, 
wie 

opdrachtgever 
is. Als de 

gemeente 
dat 

is, 
zullen 

wij 
de onderzoeksbureaus 

moeten 

vragen 
een offerte aan 

te 
leveren. Daaraan vooraf 

moet de 
opdracht 

helder 
zijn, 

en ook de 
onderzoeksvragen. 

Zo ver is het allemaal 
nog 

niet. Eerst 
afstemming 

in de driehoek. 

(geanonimiseerd)

Groet 

Met 

vriendelijke groet, 

     (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Concernadviseur/jurist 

0522) 

NE 

    

  

  

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
Van: Marianne 

Kragting-de 

Groot 

Moeren Verzonden: 

woensdag 
23 

november 
:23 

Aan: 
Mi 

< 

Mi @staphorst.nl> 

CG: 
Mi 

< 

Mi@staphorst.nl> 

Onderwerp: 
Fwd: 

Onderzoek 

   

(geanonimiseerd)Ji 

Zie onderstaande 

mailwisseling. 

Ik 
denk 

dat het 

goed 

is dat in het kernteam dit 

besproken 

wordt. 

Een 

persoon 
moet 

zich 

hierop gaan 
concentreren. 

Ook straks de 

contactpersoon 
worden 

ed. Er 

komt 
hier 

veel 

achterweg. 

Eens met 
om 

eerst de rust te bewaren en het zou mooi 

zijn 

wanneer we co 

financiering 

vanuit 

het ministerie 

krijgen. 

Als we 
weten wat 

de aard van het onderzoek wordt dan 
moet 

ook de 

opdracht geschreven 
worden. 

En 

natuurlijk budget bij 

de raad worden 

aangevraagd. 

(geanonimiseerd)

Verstuurd vanaf 

mijn 

iPad 

Met 

vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)



Marianne 
Kragting-de 

Groot 

Gemeentesecretaris 

Begin doorgestuurd 
bericht: 

Van: Jan 
ten 

Kate 

< 

staphorst.nl> 
(geanonimiseerd)

Datum: 23 november 2022 om 00:32:05 CET 

Onderwerp: 
Doorst: Onderzoek 

mn 

ik 

stuur 
je 

deze mail even door omdat hierin vier 
mogelijke 

instanties 
staan 

die 

het onderzoek kunnen doen. Daarnaast heeft een 

vraag bij 
J&V 

neergelegd 
voor 

mede 
financiering. 

Grt Jan 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

Met 
vriendelijke groet, 

Jan 
ten 

Kate 

Burgemeester 

0522 

  

Van: Jan 
ten 

Kate 

< 

staphorst.nl> (geanonimiseerd)

Verzonden: 
Tuesday, 

November 22, 2022 
4:47:12 PM 

Aan: <MBlestaphorst.nl=; 

< 

staphorst.nl> 
(geanonimiseerd) (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Onderwerp: 
Fwd: Onderzoek 

  

  

Met 
vriendelijke groet, 

Jan 
ten 

Kate 

Burgemeester 

0522 

Van: Bl evurgemeesters.nl> 
(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Verzonden: 
Tuesday, 

November 22, 2022 4:44:19 
PM 

Aan: Jan ten Kate 
< 

staphorst.nl> (geanonimiseerd)

Onderwerp: 

RE: 
Onderzoek 

Beste 
Jan, 

Er is toch 
wat 

verwarring 

ontstaan 
over het doen van onderzoek. Als het 

goed 
is heeft 

vandaag 

contact 

met jullie gehad 

ter 

voorbereiding op hetgeen 
de minister in de Kamer zou 

zeggen. 
Helaas heb ik 

het 

vragenuurtje 
zelf 

gemist, 
dus 

ik weet 
niet welke woorden de 

minister 

precies gebruikt 
heeft. 

Amnesty 
belde 

zojuist 
en 

gaf 
aan dat de minister heeft 

aangegeven 
dat 

Staphorst 
een breed onderzoek 

gaat verrichten, 
dus ook naar 

optreden 
driehoek en 

acties 

politie. 

Dit 
wijkt 

af van de 
bewoordingen 

in 
het statement. Ik 

heb 
Amnesty 

even 

afgehouden 
en 

aangegeven 
dat er over het onderzoek 

nog weinig 
bekend is. 

Doel, 
vragen 

en 
opzet 

moeten 

namelijk nog bepaald 
worden. 

Amnesty 
zelf 

geeft 
aan in ieder 

geval 
een 

oproep 

te 
doen 

tot 
een 

breed onderzoek. 

(geanonimiseerd)

Dit 
is 

een 

beetje 

hoe het 

gaat 
na een 

dergelijk 
incident. Meerdere 

organisaties gaan 

communiceren 
en 

belangen lopen 
uiteen. Zeker nu 

met 

Amnesty 
en het 

rapport… 

Mijn 
advies is om nu even 

geen uitspraken 
meer 

te 
doen over het onderzoek. Ik zou een driehoek 

plannen 
en daar 

bepalen 

wat 
de 

verwachtingen zijn 
van alle 

partijen. 
In dit 

geval 
zou ik van de 

politie verlangen 
dat de districtchef aansluit in de driehoek en niet de lokale teamchef. De 

teamchef kan 
mi. 

hier 
geen goede uitspraken 

over doen. Een breed onderzoek behelst meer dan 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



de 
voorbereidingen 

door de 
gemeente 

en de 
besluitvorming op 

de 
zaterdag. 

Een breed 

onderzoek betekent ook dat er 

gekeken gaat 
worden naar het 

operationele 
handelen van de 

politie op 
de 

zaterdag. 
Ik 

snap 
dat 

Amnesty 
dat 

wil, aangezien 
dat mooi aansluit 

op 
het 

rapport, 

maar ik kan me ook voorstellen dat er andere keuzes worden 
gemaakt 

in de driehoek. 

Overigens 
zou 

je 
in de driehoek 

bepalen 
dat het toch een breed onderzoek 

wordt, 
dan zou ik 

vragen 
of daar 

budget 
voor is. Dan 

hoef 
je 

het 
mogelijk 

als 
gemeente 

ook niet zelf te 

financieren J Geen idee of daar 
budget 

voor 
is, 

maar zo 

tegen 
het eind van 

het jaar 
is er 

mogelijk 

nog 
wel 

wat 
beschikbaar. 

(geanonimiseerd)

Dus 
eerst 

ook hier de 
rust 

pakken, 
in de driehoek een 

eerste 
focus 

leggen op 
waar het onderzoek 

zich 
op 

moet 

gaan 
richten en dan verder 

kijken. Amnesty 
doet dan 

mogelijk 
een 

publieke oproep, 

maar daar 
hoef je 

als 
gemeente 

niet 
op 

in 
te 

gaan. 
Dat kan 

altijd zelfstandig nog oppakken. (geanonimiseerd)

Met 

vriendelijke groet, 

Nederlands 
Genootschap 

van 

Burgemeesters 

Nassaulaan 
12 

Postbus 30435 

2500 GK Den 
Haag 

TN 

@: www.burgemeesters.nl 

(geanonimiseerd)

  

Verzonden: 
dinsdag 

22 
november 2022 

14:17 

Aan: 

MMM ostaohorst.nl 

Onderwerp: 

RE: 
Onderzoek 

(geanonimiseerd)

Beste 
Jan, 

Ik heb 
zojuist nog 

een aanbod 
gekregen 

voor het eventuele onderzoek. Deze 
partij 

zou ik zeker 

meenemen in de 
aanbesteding. 

* 

Pro-Facto, 
Ossenmarkt 

5 
9712 NZ 

Groningen, 
tel: 050 313 98 

53, 
profacto@pro-facto.nl 

Voordeel 
bij 

deze club is dat dan meedraait 
bij 

het onderzoek. is 

Mien 

dé 
specialist op 

het 
gebied 

van recht om 
te 

demonstreren 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

   
in Nederland. 

Met 

vriendelijke groet, 

, | 
png 

Nederlands 
Genootschap 

van 

Burgemeesters 

Nassaulaan 
12 

Postbus 30435 

2500 GK Den 
Haag 

T.C 

@: www.burgemeesters.nl 

(geanonimiseerd)

  

Verzonden: 
maandag 

21 
november 2022 22:02 

Aan: 

staphorst.nl (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Onderwerp: 
Onderzoek 

Beste 
Jan, 

Bij 
deze de 

onderzoeksbureaus, 
op aandragen 

van en de ESS 
(SZW), 

die 
mogelijk 

het 

onderzoek kunnen uitvoeren 
(geheel 

in 
willekeurige volgorde): 

(geanonimiseerd)

1. RadarAdvies 

Bureau voor sociale 
vraagstukken, 

Veemarkt 
83, 

1019 DB 
Amsterdam, 

tel: 
020-4635050, 

info@radaradvies.nl, https://www.radaradvies.nl/ 
  

2. COT 

Instituut voor 

Veiligheids- 
en 

Crisismanagement, 
Admiraliteitskade 

62, 
3063 ED 

Rotterdam, 
tel: 

010-4488300, cot@cot.nl, https://cot.nl/ 
  

3. EMMA 

Onderzoeksbureau 
maatschappelijke vraagstukken, Wijnhaven 

88 2511 GA Den 
Haag, 

tel: 
070-8700460, info@emma.nl, https://www.emma.nl/ 

Ik ken vanuit 
mijn eigen ervaringen 

alleen het COT. Daar komt ook 

WEN. 
de 

(geanonimiseerd)

  

Ml 
bij 

de NCTV vandaan. Om het helemaal 
goed 

te 
doen, 

zou 

je 
moeten 

gaan 
naar een 

aanbesteding 
van 

bijvoorbeeld 
deze drie. 

Afhankelijk 
van wat 

zij vragen 
en hoe 

zij 

reageren, 
denk ik 

graag nog met jullie 
mee. 

(geanonimiseerd)

Verder 
goed 

om te weten dat de ESS en het 
Ondersteuningsteam Maatschappelijk Onbehagen 

(interdepartementale werkgroep) 
beide hebben 

aangegeven 
mee te willen denken over de 

onderzoeksopzet 
en de 

vragen. 
Met beide 

partijen 
heb ik 

goed 
contact en 

mijn 
advies zou 

zijn 
om 

gebruik 
te maken van dit aanbod. 

Tot zo ver weer even. 

Met 

vriendelijke groet, 

Nederlands 
Genootschap 

van 

Burgemeesters 

Nassaulaan 
12 

Postbus 30435 

2500 
GK Den 

Haag 

T: 

0E 

@: www.burgemeesters.nl 

(geanonimiseerd)

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


